
Geachte Raadsleden, 

Wij hebben (net als vele streekbewoners) tijd en moeite gestoken in het inlezen van de 
plannen en vervolgens in het opstellen van een zienswijze. 
In de gepubliceerde zienswijzen zagen wij dat bij vrijwel iedereen dezelfde zorgen leven, 
en daar hun mening dan wel andere opties in hebben voorgesteld.

Het is te betreuren dat uw College op geen van alle ingediende punten ook maar iets 
serieus wil gaan overnemen. 
Dit wekt bij ons sterk de indruk dat het plan KNO wederom een prestigeproject van het 
College/ambtenaren is, waarbij de financiële prikkel sterker is dan het behouden van een 
prettig woonklimaat. 
Zorgen van inwoners over gezondheid, milieu, het verdwijnen van dieren/biodiversiteit 
en (verkeers)veiligheid etc. worden compleet genegeerd. 
College en Raad moeten door dit soort beslissingen ook niet verbaasd zijn dat het 
vertrouwen ik de landelijke en lokale politiek steeds verder afzakt. 
Er zit geen enkele intentie bij van ook maar iets goede wil. 

Wij hopen dat de Raad de zorgen vanuit de streek wel serieus neemt en aanpassingen 
voorstelt bij het behandelen van het plan.   


